
4. zasedání školské rady 
14. 6. 2018 (od 16:00 hodin) 

 

Přítomni:  

Předseda školské rady Rostislav Lariš, Miluše Jarošíková, Mgr. Jana Bradáčová, Mgr. Alena 

Urbanová,  Bc. Šárka Brádková, Jindřiška Habadová 

Hosté:  

Starosta Obce Mšené-lázně Ing. Josef Bíža, ředitelka základní školy ve Mšeném-lázních 

Mgr. Renata Paťuková 

 

Vyřešeno:  

1. Schválení zápisu 3. zasedání školské rady 

2. Schválení nového školního řádu ZŠ a MŠ Mšené-lázně, okres Litoměřice, příspěvkové 

organizace (6 hlasy) 

3. V případě medializace interních záležitostí školy, bude odkazováno na zřizovatele, 

pověřenou osobou, která se bude k situaci ve škole vyjadřovat, tím je starosta Obce 

Mšené-lázně Ing. Josef Bíža 

 

Řešilo se:  

1. Znění nového školního řádu ZŠ a MŠ Mšené-lázně 

2. Žáci se budou moci během volné hodiny před odpoledním vyučováním zdržovat 

v prostorách školy – pod dohledem dospělé pověřené osoby. Zájem o službu je, to bylo 

zjištěno anketou. Pro školní rok 2019/2020 bude zájem zákonných zástupců zjištěn 

písemně, následně rodiče obdrží závaznou přihlášku pro dítě.  

3. Dotaz na umístění školního klubu – sídlí na modrém patře v prostorách relaxační 

místnosti, děti s vedoucí mohou využívat i jiné místnosti: počítačovou učebnu, prostor 

družiny, sborovnu. 

4. Byl vysvětlen rozdíl mezi sběrnou třídou a školním klubem a kdy je možné prostory 

využívat a kdo je vede:  

a) Školní klub vede asistentka pedagoga, je zpoplatněn, nabízí aktivní trávení 

volného času dětí, patří k němu i kroužky. Účast v něm je vázána na přihlášku.  

b) Sběrná učebna je pro děti trávící v budově školy obědovou pauzu nebo jen 

čekající na autobus, kde nad volnou činností dětí dohlíží asistentka pedagoga. 

V současnosti je školní klub vázán. Od příštího školního roku bude také vázán 

na závaznou přihlášku. 

5. Oznamovací povinnost žáků v  nepřítomnosti učitele: Pokud se učitel nedostaví včas na 

výuku a žáci, kteří mají službu, toto neohlásí, nebudou kázeňsky potrestáni.  

6. Svévolné opouštění budovy: V průběhu školního roku jsme řešili několik krátkodobých 

opuštění budovy některými žáky 9. ročníku. Bylo jim uloženo kázeňské potrestání podle 

školního řádu. 

7. Uzamykání školy vstupu pro žáky, zaměstnance i únikový východ vždy z vnější strany  

8. Mobilní telefony: Po dobu vyučování musí být mobilní telefon vypnutý a ideálně ve školní 

tašce. V době přestávky mohou žáci mobilní telefony používat - pedagog má právo 

přesvědčit se o vhodnosti sledovaného obsahu. Toto pravidlo bude trvat dále. 



9. Wi-Fi anketa: Rodiče nemají zájem o Wi-Fi pro žáky v prostorách školy – zjištěno na 

základě ankety. Na školské radě poznamenáno Bc. Š. Brádkovou, že stejně mají děti 

většinou od rodičů v mobilech data. Což bylo potvrzeno i zástupci školy. 

10. Snaha rodičů posunout začátek vyučování na později: V minulosti již řešeno zřizovatelem, 

školou i jednotlivci (např. Milanem Liscem). Ale problémem je autobusová doprava pro 

dojíždějící, neboť obec a její spádové obce jsou většinou na začátku dopravní linky 

navazující na Roudnici n. L., Litoměřice apod.  

11. Poděkování pana starosty Ing. Ivaně Šebkové za vedení školy v uplynulých měsících.  

12. Mediální kauza s bývalým učitelem z ledna 2019: 

a) Poděkování pana starosty škole za jednání v mediální kauze.  

b) Znovu osvětleno: 

a. Vyjádření školní inspekce k incidentu mezi bývalým učitelem a žákem šesté 

třídy, které členové školské rady měli již dříve k dispozici;  

b. Postup školy: přivolání policie na základě krizového plánu školy, následná 

úprava krizového plánu; 

c. Výsledek: Pan učitel spáchal přestupek. Protože se jeho chyba, byť výrazně 

menší, prokázala až více jak po měsíčním šetření, žáci nemohou být za 

zveličování potrestáni (událost se navíc stala v jiném pololetí). 

c) Otázka rodičů: „Proč pan učitel další den učil a proč se ho zastupující ředitelka paní 

Šebková zastala?“ Pan učitel další den učil s asistentem pedagoga na základě 

pracovně právních vztahů a presumpce neviny.  

d) Požadována omluva od rodiny žáka. Bohužel dosud se tak nestalo. 

e) Opatření školy:  

a. Nové pracovní poměry zaměstnanců školy jsou uzavírány se zkušební 

dobou;  

b. Noví zaměstnanci jsou přijímáni jen na dobu určitou, pokud nebudou již 

prověření;  

c. Hospitace zacílí víc i na klima třídy; 

d. Prodloužena spolupráce s právní firmou DAS; 

e. DVPP pro učitele na rozpoznání šikany u žáků, šikany ze strany žáků vůči 

učiteli, na posílení komunikačních dovedností učitelů; proto již škola 

navázala spolupráci s PhDr. Lenkou Svobodovou a s PaeDr. Michalem 

Kolářem; 

f. Specifická prevence bude vedena přednostně pro problematické třídy; 

g. Užší spolupráce s okresním metodikem prevence Mgr. Kateřinou 

Kozicovou;  

13. Seznámení školské rady se předběžným plánem aktivit školy pro rok 2019/2020. 

14. Školní akademie se tento rok nekoná z důvodu personálních změn na pracovišti. Noví 

učitelé se s dětmi a prostředím museli nejprve sžít. Pro příští školní rok je již plánovaná. 

15. Návrh ze strany školy na zavedení elektronických peněženek – členové školské rady 

neměli námitky. 

16. Edookit zůstává i do dalších let. Zlepšila se s ním spolupráce. 

17. Návrh čipů na obědy ze strany rodičů: Vzhledem k malému počtu strávníků nemají efekt. 

18. Požadavek rodičů: Umístit od nového školního roku jídelníček na webové stránky školy.  



19. Zajištění školního roku 2019/2020:  

a. Dislokace pro příští rok je již hotová,  

b. Rozvrh tříd i pedagogů je již připravený,  

c. Asistentky pedagoga jsou přiřazeny ke třídám,  

d. Rozmístění tříd je připraveno,  

e. Zajištění žáků se speciálními vzdělávacími potřebami bude více podpořeno: 

Nastoupí dvě speciální pedagožky, jedna stávající učitelka studuje výchovné 

poradenství a současná paní ředitelka je výchovna poradkyně a kariérní 

poradkyně 

 

 

Další zasedání:   

V novém školním roce 2019/2020 ohledně výroční zprávy školy za rok 2018/2019 


